
 Protokół Nr VIII/24 

z obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica 

 z  dnia 9 października  2024 r.  

 

Obrady rozpoczęto 9 października 2024 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 16:11 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych: 

1.Krystyna Bator 

2. Joanna Cichoń 

3. Rafał Głowacki 

4. Wiesław Grembosz 

5. Konrad Guła 

6. Jadwiga Kozioł 

7. Michał Lalewicz 

8. Dominik Marzec 

9. Barbara Skórska 

10. Stanisław Skórski 

11. Aneta Skurska 

12. Marian Strzelecki 

13. Marian Tendera 

14. Dawid Wcisło 

15. Kamila Wójtowicz-Bator 

W sesji uczestniczyli: 

 Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica  

 Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica Joanna Skórska  

 Skarbnik Miasta i Gminy Oleśnica Urszula Wójcicka  

 Sołtysi 

 pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica 

 

Ad. 1 Otwarcie sesji 

Obrady VIII sesje Rady Miejskiej Oleśnica IX kadencji 2014-2029 otworzyła  Przewodnicząca 

Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator. Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator 

powitała Radnych, pracowników Urzędu Miasta i Gminy, Sołtysów z terenu Gminy oraz 

mieszkańców. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy 

o samorządzie gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 



rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 

Publicznej i na stronie internetowej gminy.  

 

 

Ad 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Oleśnica Pani Krystyna Bator poprosiła radnych o 

potwierdzenie na tabletach swojego uczestnictwa w dzisiejszej sesji. Następnie 

poinformował, że 15 radnych potwierdziło swoją obecność 

 

Ad 3. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator przedstawiła porządek obrad.  

Nie zgłoszono uwag.  

Pani Przewodnicząca Krystyna Bator zarządziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Joanna Cichoń, Rafał Głowacki, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Jadwiga 

Kozioł, Michał Lalewicz, Dominik Marzec, Barbara Skórska, Stanisław Skórski, Aneta 

Skurska, Marian Strzelecki, Marian Tendera, Dawid Wcisło, Kamila Wójtowicz-Bator 

Porządek obrad:  

1.  Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr VI/24 z dnia 11 września 2024 r. 

5. Przyjęcie Protokołu Nr VII/24 z dnia 25 września 2024 r. 

6. Informacja z posiedzenia komisji stałych. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie zmiany uchwały Nr LXVII/492/24 Rady Miejskiej Oleśnica z dnia 28 

marca 2024 roku w sprawie przyjęcia ,,Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Oleśnica w 2024 roku” 



b. w sprawie ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków 

c. w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków 

d. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

e. w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 

2024-2038 

f. w sprawie zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2024 rok 

9. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica za okres międzysesyjny 

10. Sprawy różne i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad VIII Sesji Rady Miejskiej Oleśnica. 

 

Ad 4. Przyjęcie Protokołu Nr VI/24 z dnia 11 września 2024 r. 

 

Do protokołu uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady Miejskiej  zarządziła głosowanie nad przyjęciem 

protokołu z VI/24 sesji Rady Miejskiej Oleśnica. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Protokołu Nr VI/24 z dnia 11 września 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Joanna Cichoń, Rafał Głowacki, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Jadwiga 

Kozioł, Michał Lalewicz, Dominik Marzec, Barbara Skórska, Stanisław Skórski, Aneta 

Skurska, Marian Strzelecki, Marian Tendera, Dawid Wcisło, Kamila Wójtowicz-Bator 

 

Ad 5. Przyjęcie Protokołu Nr VII/24 z dnia 25 września 2024 r. 

Do protokołu uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady Miejskiej  zarządziła głosowanie nad przyjęciem 

protokołu z VII/24 sesji Rady Miejskiej Oleśnica. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Protokołu Nr VII/24 z dnia 25 września 2024 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Joanna Cichoń, Rafał Głowacki, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Jadwiga 

Kozioł, Michał Lalewicz, Dominik Marzec, Barbara Skórska, Stanisław Skórski, Aneta 

Skurska, Marian Strzelecki, Marian Tendera, Dawid Wcisło, Kamila Wójtowicz-Bator 

 

Ad 6. Informacja z posiedzenia komisji stałych. 

Informację z pierwszego  posiedzenie  Komisja Infrastruktury, Ochrony Środowiska i 

Rolnictwa przedstawił jej przewodniczący Konrad Guła ( Protokół z komisji w aktach)  

 

Ad 7. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Pani Krystyna Bator – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym nie wpłynęła interpelacja ani też zapytanie na piśmie.    

Ad 8. Podjęcie uchwał: 

 

a) w sprawie zmiany uchwały Nr LXVII/492/24 Rady Miejskiej Oleśnica z dnia 28 marca 

2024 roku w sprawie przyjęcia ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Oleśnica w 2024 roku” 

Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i uzasadnienie do ww. projektu uchwały.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. Pani Przewodniczącą zrządziła  głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr LXVII/492/24 Rady Miejskiej Oleśnica z dnia 28 marca 2024 roku w 

sprawie przyjęcia ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Oleśnica w 2024 roku”.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Joanna Cichoń, Rafał Głowacki, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Jadwiga 

Kozioł, Michał Lalewicz, Dominik Marzec, Barbara Skórska, Stanisław Skórski, Aneta 

Skurska, Marian Strzelecki, Marian Tendera, Dawid Wcisło, Kamila Wójtowicz-Bator 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów  „za” 15, głosów  „przeciw” 0,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę  

 

b) w sprawie ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 



zbiorowego odprowadzania ścieków 

Pani Przewodnicząca odczytała  uchwałę i uzasadnienie do ww. projektu uchwały.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. Pani Przewodniczącą zrządziła  głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Joanna Cichoń, Rafał Głowacki, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Jadwiga 

Kozioł, Michał Lalewicz, Dominik Marzec, Barbara Skórska, Stanisław Skórski, Aneta 

Skurska, Marian Strzelecki, Marian Tendera, Dawid Wcisło, Kamila Wójtowicz-Bator 

 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów  „za” 15, głosów  „przeciw” 0,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę  

c) w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

Pani Przewodnicząca odczytała uzasadnienie do ww. projektu uchwały.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. Pani Przewodniczącą zrządziła  głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Joanna Cichoń, Rafał Głowacki, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Jadwiga 

Kozioł, Michał Lalewicz, Dominik Marzec, Barbara Skórska, Stanisław Skórski, Aneta 

Skurska, Marian Strzelecki, Marian Tendera, Dawid Wcisło, Kamila Wójtowicz-Bator 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów  „za” 15, głosów  „przeciw” 0,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr VIII/       /24 

 

d) w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałę i uzasadnienie do ww. projektu uchwały.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. Pani Przewodniczącą zrządziła  głosowanie.  



Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Joanna Cichoń, Rafał Głowacki, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Jadwiga 

Kozioł, Michał Lalewicz, Dominik Marzec, Barbara Skórska, Stanisław Skórski, Aneta 

Skurska, Marian Strzelecki, Marian Tendera, Dawid Wcisło, Kamila Wójtowicz-Bator 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów  „za” 15, głosów  „przeciw” 0,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę  

 

e) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2024-

2038 

Pani Skarbnik Urszula Wójcicka  wyjaśniła:    

Planowane Dochody ogółem w roku 2024 po zmianach wynoszą 39.554.597,95 zł w tym: 

dochody bieżące po zmianach w kwocie: 23.408.185,10 zł, 

dochody majątkowe po zmianach wynoszą: 16.146.412,85 zł. 

Planowane Wydatki ogółem w roku 2024 po zmianach wynoszą: 41.646.941,06 zł w tym: 

wydatki bieżące  po zmianach wynoszą: 24.179.324,69 zł, 

wydatki majątkowe po zmianach wynoszą: 17.467.616,37 zł. 

Zgodnie ze zmianami w budżecie na dzień 9 października 2024 r., dokonano następujących 

zmian      w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Oleśnica: 

1. Dochody ogółem zmniejszono o 8.308.381,64 zł, z czego dochody bieżące 

zmniejszono       o 298.881,64 zł, a dochody majątkowe zmniejszono o 8.009.500,00 

zł. 

2. Wydatki ogółem zmniejszono o 8.682.885,64 zł, z czego wydatki bieżące zwiększono            

o 490.614,36 zł, a wydatki majątkowe zmniejszono o 9.173.500,00 zł. 

3. Wynik budżetu jest deficytowy i po zmianach wynosi -2.092.343,11 zł, który pokryty 

zostaje przychodami z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym 

budżetu, wynikających z rozliczeń dochodów i wydatków nimi finansowanych 

związanych ze szczególnymi zasadami wykonania budżetu określonymi w odrębnych 

ustawach w kwocie 761.885,16 zł oraz wolnymi środkami w kwocie 1.330.457,95 zł. 

 

Dokonano zmian w planie przychodów i rozchodów, gdzie po zmianach rozchody wynoszą 



500.000,00 zł, natomiast przychody budżetu opiewają na kwotę 2.592.343,11 zł. 

W całym okresie prognozy Gmina Oleśnica spełnia relację, o której mowa w art. 243 ust. 1 

ustawy o finansach publicznych. 

Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Oleśnica obejmuje również zmiany      

w załączniku nr 2, czyli w wykazie Przedsięwzięć, w którym dodano nowe zadania wieloletnie: 

1. Renowacja zabytkowego kościoła parafialnego pw. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi 

Panny w Oleśnicy - zadanie realizowane będzie w latach 2024-2025. Łączny limit 

wydatków na to zadanie to 450.000,00 zł. Finansowanie zadania nastąpi w roku 2025. 

Jest to zadanie realizowane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków                          

z dofinansowaniem w kwocie 441.000,00 zł. Wkład gminy w to zadanie to kwota 

9.000,00 zł. 

2. Dostawa i montaż magazynów energii na potrzeby istniejących instalacji 

fotowoltaicznych na terenie gminy Oleśnica - zadanie realizowane będzie w latach 

2024-2025. Łączny limit wydatków na to zadanie to 35.000,00 zł. Nakład finansowy w 

2024 roku wynosi 25.000,00 zł. 

Dokonano zmian w zakresie już istniejących przedsięwzięć: 

1. Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej - zadanie realizowane w latach 

2018-2027. Łączny limit wydatków na to zadanie to 450.000,00 zł. Finansowanie 

zadania w 2024 roku to kwota 36.000,00 zł. Zadanie w części realizowane ze środków 

UE. 

2. Budowa obwodnicy Oleśnicy  - etap III - zadanie realizowane w latach 2024-2025. 

Łączny limit wydatków na to zadanie to 8.609.171,00 zł. Nakład finansowy w 2024 roku 

wynosi 9.971,00 zł. Zadanie realizowane w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład 

z dofinansowaniem w wysokości 7.600.000,00 zł. 

3. Poprawa bezpieczeństwa, funkcjonalności i estetyki przestrzeni publicznej poprzez 

rewitalizację centrum Oleśnicy – zadanie zmienia nazwę na: Rewitalizacja centrum 

Oleśnicy poprzez poprawę bezpieczeństwa, funkcjonalności i estetyki przestrzeni 

publicznej. 

3. Renowacja zabytkowego cmentarza parafialnego oraz drugi etap renowacji kościoła 

parafialnego pw. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Oleśnicy - zadanie 

realizowane będzie w latach 2024-2025. Łączny limit wydatków na to zadanie to 

480.000,00 zł. Finansowanie zadania nastąpi w roku 2025. Jest to zadanie realizowane          

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków z dofinansowaniem w kwocie 

470.400,00 zł. Wkład gminy w to zadanie to kwota 9.600,00 zł. 



 

Pozostałe przedsięwzięcia pozostają bez zmian. 

 

Różnica w pozycji 9.4. i 9.4.1 pomiędzy budżetem a WPF wynika z tego, że w budżecie 

wykazujemy nakład finansowy na zadanie wieloletnie „Termomodernizacja budynków 

użyteczności publicznej” w kwocie 36.000,00 zł, które częściowo realizowane będzie ze 

środków UE. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Pani Przewodniczącą zrządziła  głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2024-2038.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Joanna Cichoń, Rafał Głowacki, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Jadwiga 

Kozioł, Michał Lalewicz, Dominik Marzec, Barbara Skórska, Stanisław Skórski, Aneta 

Skurska, Marian Strzelecki, Marian Tendera, Dawid Wcisło, Kamila Wójtowicz-Bator 

 

f) w sprawie zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2024 rok 

Pani Skarbnik Urszula Wójcicka  wyjaśniła:    

Dokonano zmian w planie dochodów budżetowych na 2024 rok w następujący sposób: 

W rozdziale 01044 - Infrastruktura sanitacyjna wsi: 

Zwiększono: 

- § 6257 - Dotacja celowa w ramach programów finansowych z udziałem środków europejskich 

oraz środków, o których mowa w art. 5 ust. 3 pkt 5 lit. a i b ustawy, lub płatności w ramach 

budżetu środków europejskich, realizowanych przez jednostki samorządu terytorialnego             

o kwotę 236.120,21 zł. 

Zmiana dotyczy zwiększenia planu dochodów majątkowych w związku z otrzymaną refundacją 

poniesionych wydatków majątkowych za 2023 rok. 

W rozdziale 60016 - Drogi publiczne gminne: 

Zmniejszono: 

- § 6370 - Środki otrzymane z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych na realizację zadań inwestycyjnych o kwotę 7.600.000,00 zł. 

Zmniejszenie dofinansowania na rok 2024 dla zadania: „Budowa obwodnicy Oleśnicy  - etap 

III”. Zadanie zakończone zostanie w 2025 roku. 

W rozdziale 70005 - Gospodarka gruntami i nieruchomościami: 

Zwiększono: 



- § 0470 - Wpływy z opłat za trwały zarząd, użytkowanie i służebności o kwotę 5.053,50 zł. 

Zmniejszono: 

- § 0750 - Wpływy z najmu i dzierżawy składników majątkowych Skarbu Państwa, jednostek 

samorządu terytorialnego lub innych jednostek zaliczanych do sektora finansów publicznych 

oraz innych umów o podobnym charakterze o kwotę 10.000,00 zł. 

Zmiana dotyczy dostosowania planu dochodów do wysokości otrzymanych środków do 

budżetu. 

W rozdziale 75023 - Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu): 

Zwiększono: 

- § 0970 - Wpływy z różnych dochodów o kwotę 8.734,28 zł. 

Zmiana dotyczy dostosowania planu dochodów do wysokości otrzymanych środków do 

budżetu. 

 

W rozdziale 75113 - Wybory do Parlamentu Europejskiego: 

Zmniejszono: 

- § 2010 - Dotacja celowa otrzymana z budżetu państwa na realizację zadań bieżących z 

zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych gminie (związkom gmin, 

związkom powiatowo-gminnym) ustawami o kwotę 6.000,00 zł. 

Zmniejszenie dotacji na podstawie decyzji KBW w Kielcach Znak: DKC.803.9.2024 z dnia 

03.10.2024 r. 

W rozdziale 75615 - Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od czynności 

cywilnoprawnych, podatków i opłat lokalnych od osób prawnych i innych jednostek 

organizacyjnych: 

Zwiększono: 

- § 0910 - Wpływy z odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat o kwotę 

2.957,14 zł. 

Zmiana dotyczy dostosowania planu dochodów do wysokości otrzymanych środków do 

budżetu. 

W rozdziale 75616 - Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od spadków      

i darowizn, podatku od czynności cywilno-prawnych oraz podatków i opłat lokalnych 

od osób fizycznych: 

Zmniejszono: 

- § 0500 - Wpływy z podatku od czynności cywilnoprawnych o kwotę 20.000,00 zł. 

Zwiększono: 

- § 0910 - Wpływy z odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat o kwotę 952,28 

zł. 

Zmiana dotyczy dostosowania planu dochodów do wysokości otrzymanych środków do 



budżetu. 

W rozdziale 75618 - Wpływy z innych opłat stanowiących dochody jednostek samorządu 

terytorialnego na podstawie ustaw: 

Zmniejszono: 

- § 0460 - Wpływy z opłaty eksploatacyjnej o kwotę 170.000,00 zł. 

Zmiana dotyczy dostosowania planu dochodów do wysokości otrzymanych środków do 

budżetu. 

 

W rozdziale 75814 - Różne rozliczenia finansowe: 

Zwiększono: 

- § 0920 - Wpływy z pozostałych odsetek o kwotę 1.693,69 zł. 

- § 6330 - Dotacja celowa otrzymana z budżetu państwa na realizację inwestycji i zakupów 

inwestycyjnych własnych gmin (związków gmin, związków powiatowo-gminnych) o kwotę 

19.519,79 zł. 

Zmiana dotyczy dostosowania planu dochodów do wysokości otrzymanych środków do 

budżetu oraz zwiększenia planu dochodów majątkowych o pozostałą część refundacji 

poniesionych wydatków majątkowych w Ramach Funduszu Sołeckiego za 2023 rok zgodnie z 

decyzją Wojewody Świętokrzyskiego Znak: FN.I.3111.358.2024. 

W rozdziale 90026 - Pozostałe działania związane z gospodarką odpadami: 

Zwiększono: 

- § 0910 - Wpływy z odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat o kwotę 111,00 

zł. 

Zmiana dotyczy dostosowania planu dochodów do wysokości otrzymanych środków do 

budżetu. 

W rozdziale 90095 - Pozostała działalność: 

Zwiększono: 

- § 0970 - Wpływy z różnych dochodów o kwotę 1.375,06 zł. 

Zmiana dotyczy dostosowania planu dochodów do wysokości otrzymanych środków do 

budżetu. 

W rozdziale 92120 - Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami: 

Zmniejszono: 

- § 6090 - Środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na finansowanie lub dofinansowanie 

kosztów realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych związanych z przeciwdziałaniem 

COVID-19 o kwotę 679.140,00 zł. 

Zmniejszenie dotacji wynika z faktu zmiany zakończenia terminu prac inwestycyjnych na 2025 

rok dla zadań: : Renowacja zabytkowego kościoła parafialnego pw. Wniebowzięcia 

Najświętszej Maryi Panny w Oleśnicy” oraz „Renowacja zabytkowego cmentarza parafialnego 



oraz drugi etap renowacji kościoła parafialnego pw. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny          

w Oleśnicy”. 

Zmian w planie wydatków budżetowych na 2024 rok dokonano w następujący sposób: 

W rozdziale 60016 - Drogi publiczne gminne: 

Zmniejszono: 

- § 6050 - Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 950.000,00 zł, 

- § 6370 - Wydatki jednostek poniesione ze środków z Rządowego Funduszu Polski Ład: 

Program Inwestycji Strategicznych na realizację zadań inwestycyjnych o kwotę 7.600.000,00 

zł. 

Zmniejszenie wydatków na rok 2024 dla zadania: „Budowa obwodnicy Oleśnicy  - etap III”, 

obejmujące wkład własny gminy oraz środki z Rządowego Funduszu Polski Ład. Zadanie 

zakończone i sfinalizowane zostanie w 2025 roku. 

W rozdziale 70005 - Gospodarka gruntami i nieruchomościami: 

Zmniejszono: 

- § 4390 - Zakup usług obejmujących wykonanie ekspertyz, analiz i opinii o kwotę 2.000,00 zł. 

Zmniejszenie planu wydatków bieżących. 

W rozdziale 75022 - Rady gmin (miast i miast na prawach powiatu): 

Zwiększono: 

- § 3030 - Różne wydatki na rzecz osób fizycznych o kwotę 20.496,00 zł. 

Zwiększenie planu wydatków bieżących. 

W rozdziale 75023 - Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu): 

Zwiększono: 

- § 4010 - Wynagrodzenia osobowe pracowników o kwotę 100.000,00 zł, 

- § 4110 - Składki na ubezpieczenia społeczne o kwotę 29.000,00 zł, 

- § 4120 - Składki na Fundusz Pracy oraz Fundusz Solidarnościowy o kwotę 10.000,00 zł, 

- § 4210 - Zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 20.000,00 zł, 

- § 4260 - Zakup energii o kwotę 50.000,00 zł, 

- § 4300 - Zakup usług pozostałych o kwotę 50.000,00 zł. 

- § 6050 - Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 35.000,00 zł. 

Zwiększenie planu wydatków bieżących wynikające z realizacji budżetu. 

Zwiększenie wydatku majątkowego dotyczy zadania wieloletniego: „Termomodernizacja 

budynków użyteczności publicznej”. Środki przeznaczone na to zadanie to kwota 36.000,00 

zł, która obejmuje sporządzenie dokumentacji. 

W rozdziale 75113 - Wybory do Parlamentu Europejskiego: 

Zmniejszono: 

- § 4210 - Zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 6.000,00 zł. 

Zmniejszenie planu wydatków na podstawie decyzji KBW w Kielcach Znak: DKC.803.9.2024 



z dnia 03.10.2024 r. 

W rozdziale 75412 - Ochotnicze straże pożarne: 

Zwiększono: 

- § 4210 - Zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 2.000,00 zł. 

- § 4260 - Zakup energii o kwotę 20.000,00 zł. 

Zwiększenie planu wydatków bieżących. 

W rozdziale 75702 - Obsługa papierów wartościowych, kredytów i pożyczek oraz innych 

zobowiązań jednostek samorządu terytorialnego zaliczanych do tytułu dłużnego – 

kredyty i pożyczki: 

Zwiększono: 

- § 8110 - Odsetki od samorządowych papierów wartościowych lub zaciągniętych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego kredytów i pożyczek o kwotę 70.369,95 zł, 

Zwiększenie planu wydatków bieżących. 

W rozdziale 80104 - Przedszkola: 

Zwiększono: 

- § 3020 - Wydatki osobowe niezaliczone do wynagrodzeń o kwotę 13.000,00 zł, 

- § 4010 - Wynagrodzenia osobowe pracowników o kwotę 17.000,00 zł, 

- § 4110 - Składki na ubezpieczenia społeczne o kwotę 15.169,00 zł. 

W rozdziale 80113 - Dowożenie uczniów do szkół: 

Zwiększono: 

- § 4300 - Zakup usług pozostałych o kwotę 89.496,00 zł, 

Zwiększenie planu wydatków bieżących. 

W rozdziale 80149 - Dowożenie uczniów do szkół: 

Zwiększono: 

- § 3020 - Wydatki osobowe niezaliczone do wynagrodzeń o kwotę 700,00 zł, 

- § 4790 - Wynagrodzenia osobowe nauczycieli o kwotę 4.000,00 zł, 

Zmniejszono: 

- § 4010 - Wynagrodzenia osobowe pracowników o kwotę 37.869,00 zł, 

- § 4040 - Dodatkowe wynagrodzenie roczne o kwotę 1.051,00 zł, 

- § 4110 - Składki na ubezpieczenia społeczne o kwotę 4.700,00 zł, 

- § 4440 - Odpisy na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych o kwotę 3.750,00 zł, 

- § 4800 - Dodatkowe wynagrodzenie roczne nauczycieli o kwotę 2.499,00 zł. 

Zmian w rozdziale 80104 i 80149 dokonano na podstawie pisma Dyrektora Przedszkola 

Gminnego w Oleśnicy Znak: PGm.L.dz.168/2024 i PGm.L.dz.170/2024 z dnia 03.10.2024 r. 

W rozdziale 85111 - Szpitale ogólne: 

Zwiększono: 

- § 6300 - Dotacja celowa na pomoc finansową udzielaną między jednostkami samorządu 



terytorialnego na dofinansowanie własnych zadań inwestycyjnych i zakupów inwestycyjnych           

o kwotę 10.000,00 zł. 

Zmiana dotyczy udzielenia dotacji celowej dla Powiatu Staszowskiego na dofinasowanie do 

zadania: „Zakup Ambulansów wraz z dodatkowym wyposażeniem dla Zespołów Ratownictwa 

Medycznego SPZZOZ w Staszowie”. 

W rozdziale 90015 - Oświetlenie ulic, placów i dróg: 

Zwiększono: 

- § 4260 - Zakup energii o kwotę 60.501,00 zł. 

Zmiana dotyczy wydatków bieżących. 

W rozdziale 90095 - Pozostała działalność: 

Zwiększono: 

- § 4210 - Zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 30.000,00 zł, 

- § 4300 - Zakup usług pozostałych o kwotę 40.000,00 zł, 

- § 6050 - Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 25.000,00 zł. 

Zmniejszono: 

- § 6060 - Wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 500,00 zł, 

Zmiana dotyczy wydatków bieżących i inwestycyjnych.  

W paragrafie 6050 zwiększamy wydatki majątkowe o kwotę 25.000,00 zł wprowadzając do 

budżetu nowe zadanie wieloletnie: „Dostawa i montaż magazynów energii na potrzeby 

istniejących instalacji fotowoltaicznych na terenie gminy Oleśnica”, wydatek obejmuje 

sporządzenie niezbędnej dokumentacji dla w/w zadania. 

W paragrafie 6060 zmniejszamy nakład finansowy dla zadania jednorocznego: „Zakup 

traktorka – kosiarki” realizowanego w ramach Funduszu Sołeckiego sołectwa Strzelce. 

Niewykorzystane środki zostają zabudżetowane w rozdziale 92195. 

W rozdziale 92109 - Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby: 

Zmniejszono: 

- § 4210 - Zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 4.000,00 zł, 

- § 4270 - Zakup usług remontowych o kwotę 500,00 zł, 

- § 4300 - Zakup usług pozostałych o kwotę 500,00 zł. 

Zmiana dotyczy wydatków bieżących. 

W rozdziale 92116 - Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby: 

Zwiększono: 

- § 2480 - Dotacja podmiotowa z budżetu dla samorządowej instytucji kultury o kwotę 

12.500,00 zł. 

Zmiana obejmuje zwiększenie planu dotacji podmiotowej dla Gminnej Biblioteki Publicznej   w 

Oleśnicy zgodnie ze złożonym zapotrzebowaniem z dnia 04.09.2024 r. 

W rozdziale 92120 - Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami: 



Zmniejszono: 

- § 6570 - Dotacja celowa przekazana z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie zadań 

inwestycyjnych obiektów zabytkowych jednostkom niezaliczanym do sektora finansów 

publicznych o kwotę 693.000,00 zł. 

Zmniejszenie planu wydatków wynika z faktu zmiany terminu zakończenia prac inwestycyjnych 

na 2025 rok dla zadań: : Renowacja zabytkowego kościoła parafialnego pw. Wniebowzięcia 

Najświętszej Maryi Panny w Oleśnicy” oraz „Renowacja zabytkowego cmentarza parafialnego 

oraz drugi etap renowacji kościoła parafialnego pw. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny 

w Oleśnicy”. Wydatek obejmujący dofinansowanie z Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków w kwocie łącznej 911.400,00 zł oraz wkład gminy w realizacje w/w zadań w kwocie 

18.600,00 zł w całości zrealizowany zostanie w 2025 roku. W roku bieżącym nastąpi 

podpisanie stosownych umów. 

W rozdziale 92195 - Pozostała działalność: 

Zmniejszono: 

- § 4210 - Zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 500,97 zł, 

Zwiększono: 

- § 4300 - Zakup usług pozostałych o kwotę 1.000,97 zł. 

Zmiana dotyczy wydatków bieżących realizowanych w ramach Funduszu Sołeckiego Sołectwa 

Strzelce. 

W rozdziale 92695 - Pozostała działalność: 

Zmniejszono: 

- § 4210 - Zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 500,00 zł, 

- § 4300 - Zakup usług pozostałych o kwotę 1.000,00 zł. 

Zmiana dotyczy wydatków bieżących. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Pani Przewodniczącą zrządziła  głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2024 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Joanna Cichoń, Rafał Głowacki, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Jadwiga 

Kozioł, Michał Lalewicz, Dominik Marzec, Barbara Skórska, Stanisław Skórski, Aneta 

Skurska, Marian Strzelecki, Marian Tendera, Dawid Wcisło, Kamila Wójtowicz-Bator 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów  „za” 15, głosów  „przeciw” 0,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę  



Ad 9. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica za okres międzysesyjny. 

Pan Burmistrz Piotr Strzelecki poinformował o następujących sprawach:  

12 września otrzymaliśmy fakturę za wywóz i utylizację odpadów komunalnych za miesiąc 

sierpień. On jest o tyle istotny, że w miesiącu sierpniu mieliśmy pełną gamę odpadów 

komunalnych i tak z terenu naszego miasta i gminy wywieźliśmy wówczas gabarytów na łączny 

tonaż 40 ton, niesegregowane odpady to ilość 42 ton, szkła zebrano 7 ton, papieru 1,4 tony, 

zużytych opon wówczas zebrano 7 ton, zmieszane odpady komunalne ponad 10 ton, odpady 

niepodlegające biodegradacji, to są kontenery, które stoją przy cmentarzu, zebrano 7 ton, 

elektrośmieci 4 tony. I gdy to wszystko przyszło podliczyć, to rzędów, gdzie te wszystkie 

odpady zostają dostarczane, wystawił fakturę na kwotę 57000,00 złotych, natomiast firma  

Bioselect, która zbiera odpady komunalne z terenu miasta i gminy Oleśnica wówczas 

wystawiła fakturę na kwotę 30000,00 zł. W sumie wywóz i utylizacja, czy przetrzymywanie 

wszelkiego rodzaju 

 śmieci za miesiąc sierpień zamknął się w kwocie 87000,00 zł. Tego samego dnia, czyli 12 

września, uczestniczyłem w wizji lokalnej w tłoczni wody w miejscowości Beszowa. To jest ta 

tłocznia, która podaje wodę do miejscowości Borzymów, Wólka Oleśnicka i być może 

częściowo do Podlesia. Tam próbujemy, proszę Państwa, zachęcać czy namawiać gminę 

Łubnicę, 

na której terenie znajduje się ta tłocznia, aby podniosła ciśnienie wody w tej tłoczni, aby to 

skutkowało wzrostem ciśnienia w domach, przede wszystkim na Wólce Oleśnickiej. Nie chcą 

tego, proszę Państwa, czynić z prostego powodu, że wtedy ogromnie wzrasta ciśnienie w tych 

miejscowościach gminy Łubnice, które są niżej położone, tutaj mamy na myśli część Wilkowej, 

Borki i chyba miejscowość Wolica. Tam wówczas ciśnienie w domach ponoć ma dochodzić do 

6-7 atmosfer. I ten temat jest otwarty w tym sensie, 

że będziemy szukać innych sposobów, aby podnieść ciśnienie głównie dla mieszkańców Wólki 

Oleśnickiej. 

13 września trafiło do nas pismo z PGE Dystrybucja określające warunki techniczne 

rozbudowy oświetlenia w tych wcześniej wyznaczonych częściach miejscowości Strzelce, 

Oleśnica                           i Borzymów. 

14 września była to sobota brałem udział w drugim pikniku rodzinnym organizowanym przez 

Miejską Gminę Centrum Kultury w Oleśnicy. Tego samego dnia, czyli 14 września w sobotę 

brałem udział w ogólnowiejskim spotkaniu w Strzelcach w sprawie podziału funduszu 

sołeckiego na rok 2025. Tam obecni mieszkańcy Strzelec rozdysponowali wstępnie kwotę 

25983,00 zł. 

15 września, była to niedziela, Byłem obecny na zawodach powiatowych Ochotniczych Straży 

Pożarnych powiatu staszowskiego, organizowanych tym razem w Bogorii. Nasza Ochotnicza 

Straż Pożarna z Oleśnicy zajęła w tych zawodach 6 miejsce. 



16 września miał miejsce odbiór drogi powiatowej Kępie-Pieczonogi. Wkład własny, 

przypomnę, gminy Oleśnica w to zadanie zamknął się w kwocie 99316,00 zł i przedstawicielem 

Urzędu Miasta i Gminy przy  odbiorze był Zastępca Burmistrza Pan Leszek Juda. 

17 września w kancelarii notarialnej w Staszowie podpisałem akty notarialne dotyczące 

sprzedaży przez gminę Oleśnica udziałów w działkach położonych w Wielkim Komorsku i 

Komorsku, to jest gmina w Warlubie, województwo kujawsko-pomorskie. Z tych dwóch działek 

osoba, która dokonała ich zakupu wpłaciła na konto gminy Oleśnica kwotę około 20000,00 zł, 

bo to były, proszę Państwa, symboliczne udziały, jak dobrze pamiętam, 128,8 części tych 

działek. 

17 września ważne pismo, mianowicie dotarła do Urzędu Miasta i Gminy decyzja Ministerstwa 

Cyfryzacji dotycząca zwolnienia z budowy kanału technologicznego przy budowie trzeciego 

etapu obwodnicy Oleśnicy. 

18 września brałem udział w otwarciu meetingu lekkoatletycznego na kompleksie sportowym 

przy Szkole Podstawowej w Oleśnicy. 

18 września na stronie BIP Urzędu Miasta i Gminy pojawiło się obwieszczenie burmistrza o 

wszczęciu postępowania w sprawie wydania decyzji o ustanowieniu lokalizacji inwestycji celu 

publicznego, mianowicie budowa linii napowietrznej oświetlenia drogowego we  fragmentach 

miejscowości Borzymów oraz Strzelce. 

20 września od firmy Dylmex trafił do nas wniosek formalny o wydłużenie terminu budowy 

trzeciego etapu obwodnicy Oleśnicy do dnia 21 kwietnia 2025 roku.  Jest to kolejne 

przedłużenie umowy z tą firmą z tych względów, o których myślę, że większość Państwa wie. 

20 września uczestniczyłem w obchodach Dnia Przedszkolaka w naszym przedszkolu 

gminnym w Oleśnicy. Tego samego dnia, 20 września miałem okazję być na spotkaniu 

ogólnowiejskim w Pieczonogach, znów w sprawie podziału funduszu sowieckiego na rok 2025, 

Obecni mieszkańcy dokonali podziału kwoty 32651,00 zł. Warto tutaj dodać, że Sołectwo 

Pieczonogi po Sołectwie Oleśnica jest drugie w ilości dysponowania środkami funduszu 

sołeckiego. Oleśnica przypomnę, że to była kwota 52000,00, tutaj 32651,00 zł.  

21 września w sobotę byłem obecny na ogólnowiejskim spotkaniu w Kępiu. Też sprawa 

dotycząca podziału Funduszu Sołeckiego na rok 2025. Obecni mieszkańcy Kępia dokonali 

podziału kwoty 22279,00 zł. 22 września, to była niedziela, brałem udział w charakterze 

zaproszonego gościa w pierwszym pikniku rodzinnym zorganizowanym przez mieszkańców 

Kępia. 

22 września, także w niedzielę, brałem udział w ogólnowiejskim spotkaniu w Borzymowie. 

Sprawa znów dotyczyła Funduszu Sołeckiego na rok 2025. Obecni mieszkańcy Borzymowa 

dokonali wstępnego podziału kwoty 26142,00 zł. 

 23 września zastępca burmistrza Pan Leszek Juda był obecny na konferencji w Kielcach 

dotyczącej spraw opracowywania i wdrażania  planu ogólnego dla gmin. 



 24 września uczestniczyłem w spotkaniu powiatowego zespołu kryzysowego zarządzania w 

starostwie powiatowym w Staszowie. 

Tam miało miejsce podsumowanie wakacji z punktu widzenia  bezpieczeństwa mieszkańców 

powiatu staszowskiego, w tym również i gminy Oleśnica. 

24 września uczestniczyłem w wizji lokalnej na trwającej wówczas 

przebudowie drogi powiatowej w Bydłowej. Tutaj przypomnę Państwu, że wkład finansowy 

gminy Oleśnica w dokończenie przebudowy tej drogi na całej długości wynosi 76000,00 zł. 

24 września uczestniczyłem w ogólnowiejskim spotkaniu w Podlesiu. Znów tematyka 

dotycząca funduszu soleckiego na rok 2025. Obecni mieszkańcy Podlesia dokonali podziału 

kwoty 18627,00 zł. 25 września wizja lokalna w Borzymowie na utwardzaniu fragmentów drogi 

polnej 

między Wólką Oleśnicką a Beszową, tym tłuczniem, który pozyskujemy za symboliczną 

złotówkę z cegielni Winneberger. 

25 września, ten sam dzień, wizja lokalna na ulicy Staszowskiej w sprawie udrożnienia rowu 

gminnego między drogą powiatową a Strugą Oleśnicką. Ten rów ma długość 100 metrów, on 

na pewnym fragmencie jest całkowicie zakryty, ale te pierwsze,  podkreślam słowo pierwsze, 

ale jeszcze nie ostatnie prace, już znacznie poprawiają drożność przepływającej wody od drogi 

powiatowej do Strugi Oleśnickiej. 

25 września uczestniczyliśmy, proszę Państwa, wspólnie w nadzwyczajnej sesji Rady 

Miejskiej Oleśnica. 

26 września znów na stronie BIP Urzędu Miasta i Gminy pojawiło się zarządzenie burmistrza 

w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych w związku z nadaniem nazw pięciu ulicą 

na terenie Oleśnicy. I propozycja jest wciąż ta sama, aby określone ulicy na terenie miasta 

Oleśnica nosiły nazwę starszego sierżanta Łukasza Gondka, doktora Stanisława Kądzielawy, 

Wacława Rogali, ulica Poprzeczna i ulica Wspólna. Trwa w tym, cały czas jest możliwość 

wypowiedzenia się co do tej kwestii w formie ankiety, ona jest wciąż aktualna. Zachęcamy 

wszystkich mieszkańców Miasta i Gminy Oleśnica, aby zechcieli zabrać głos w tej sprawie. 

 27 września do starostwa powiatowego w Staszowie złożyliśmy, Szanowni Państwo, wniosek 

o dofinansowanie instalacji fotowoltaicznej w przedszkolu. Wnioskowana kwota to 80000,00 

złotych, a instalacja, którą chcemy wykonać na dachu przedszkola Oleśnickiego będzie mieć 

moc nominalną 19 kW, również z magazynem energii o pojemności czy mocy 10 kW. 

I myślę, że po dzisiejszym spotkaniu jesteśmy raczej pewni, że te 80 tysięcy pozyskamy z 

powiatu i ta instalacja będzie mogła być wykonana do końca 2024 roku. 27 września 

uczestniczyłem w uroczystościach w Powiatowej Straży Pożarnej w Staszowie. One miały 

związek z przejściem na emeryturę starszego brygadiera Rafała Gajewicza i jednocześnie 

objęcie obowiązków komendanta przez młodszego brygadiera Michała Żala. 

 27 września brałem udział w narodowym czytaniu dzieła Juliusza 



 Słowackiego Kordian. To przedsięwzięcie, rozpropagowane jeszcze przez Pana Prezydenta 

 Bronisława Komorowskiego, zorganizowało w przypadku naszej gminy Biblioteka Publiczna 

we współpracy ze szkołą podstawową 

 i z biblioteką szkolną. 

 29 września w niedzielę uczestniczyłem w kolejnym ogólnowiejskim spotkaniu, tym razem z 

mieszkańcami Wojnowa. Znów sprawa dotycząca podziału funduszu sołeckiego na rok 2025. 

Zebrani mieszkańcy Wojnowa dokonali podziału kwoty 23919,00 zł.  

30 września na stronie BIP Urzędu Miasta i Gminy ukazało się zawiadomienie o zakończeniu 

postępowania administracyjnego w sprawie lokalizacji inwestycji celu publicznego, to jest 

budowa odcinków sieci wodociągowej w Strzelcach i Brodach. 

1 października uczestniczyłem w konwencie wójtów i burmistrzów we Włoszczowie. Konwent 

był zorganizowany przez Związek Miast i Gmin Regionu Świętokrzyskiego. Brał w nim udział 

wicewojewoda Pan Michał Skotnicki, prezes Regionalnej Izby Obrachunkowej Pan Damian 

Grzelka, prezes Zarządu Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodne 

Pan Jacek Skórski, a także dyrektor Departamentu Rozwoju Regionalnego Urzędu 

Marszałkowskiego, Pan Tomasz Janusz. 

2 października do Urzędu Miasta i Gminy wpłynął wniosek ze strony parafii Wniebowzięcia 

na Świętszej Maryi Panny w Oleśnicy dotyczący renowacji kościoła parafialnego oraz 

cmentarza. Więcej słyszeliście Państwo przy podejmowaniu stosownej uchwały co do tych 

środków finansowych. 

2 października firma Solar Technik złożyła wniosek o wydanie decyzji 

 o środowiskowych uwarunkowaniach dla budowy magazynu energii o mocy 150 MW wraz... 

Magazyn energii będzie usytuowany na tej samej działce, na której ta sama firma będzie 

budować elektrownię słoneczną o tej samej mocy 150 MW. Dla przykładu, proszę Państwa, 

moc elektrowni węglowej w Połańcu, ta moc nominalna, to jest 1800 MW.Farma 

fotowoltaiczna, czy elektrownia słoneczna, jak kto woli, która ma powstać na powierzchni 

blisko 150 hektarów 

 będzie mieć moc 150 MW. Teraz już z magazynem energii, o co wnioskuje firma Solar 

Technik. 

 2 października na stronie BIP Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica ukazało się zawiadomienie o 

wszczęciu postępowania administracyjnego w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji celu 

publicznego, to jest budowa kanalizacji od końca ulicy Wrzosy w kierunku 

 oczyszczalni ścieków. Ten odcinek jeszcze nie jest, że tak powiem skanalizowany. 

 2 października, to też taka ciekawostka, podliczyliśmy szanowni Państwo liczbę 

mieszkańców, 

 którzy dokonali przyłączy do sieci kanalizacyjnej w tych trzech nowych miejscowościach, 

gdzie ta sieć powstała I tak w miejscowości Sufczyce na dzień 2 października Podłączonych 



  jest 221 osób. Identyczna liczba jest dla Strzelec, 221 osób, w Borzymowie 172 osoby. 

 I z tej części Oleśnicy, co mieszka np. Pan Burmistrz Leszek Juda podłączyło się 22 osoby. 

 Razem to daje 636 osób. Troszkę mało, ale jeszcze czasu jest, bo przed dzisiejszą sesją, gdy 

rozmawiałem na ten temat z Panią Kierownik Madzią Dzielic, to cały czas ten termin na 

przyłącze do 30 listopada z naszej strony jest utrzymywany i bardzo zachęcamy tych 

mieszkańców 

 wymienionych miejscowości, którzy mają taką możliwość, a jeszcze troszkę osób jest, aby nie 

odkładali tego i dokonali przyłączy do sieci kanalizacyjnej. Też z takich danych statystycznych 

3 października podliczyliśmy proszę Państwa złożone wnioski w ramach bonu energetycznego 

i tu jest liczba złożonych wniosków do 30 września, kiedy był ostatni dzień, o jest 639. 

 W związku z tymi wnioskami dużo pracy ma nasz referat finansowy, a także Miejsko-Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej. Informacja z dzisiaj, już środki do gmin pod kątem wypłaty bonu 

 energetycznego trafiają. Myślę, że i do naszej gminy w końcu one dotrą. Przypomnijmy 

szanowni Państwo, że tu jest wymóg dochodowości na członka rodziny i tak rodzina 

wieloosobowa to dochód na jedną osobę nie może przekroczyć 1700,00 zł, a w rodzinie 

jednoosobowej 2500,00, ale też się bierze pod uwagę kilka jeszcze innych czynników. Proszę 

Państwa, 4 października uczestniczyłem w spotkaniu w Kielcach w siedzibie Zarządu 

Wojewódzkiego Polskiego Stronnictwa Ludowego. Tam mieliśmy spotkanie z wiceministrem 

funduszy i polityki regionalnej Panem Konradem Wojnarowskim. Organizatorem spotkania był 

wicewojewoda Świętokrzyski. Pan Michał Skotnicki. Pan Minister Konrad Wojnarowski mówił 

o możliwości sięgania po środki finansowe z Krajowego Planu Odbudowy i my po takie środki 

 rzeczywiście sięgamy. 

 4 października otrzymaliśmy wreszcie, zezwolenie na realizację inwestycji drogowej pod 

nazwą budowa obwodnicy Oleśnicy etap trzeci.  Przypomnę, że długość tej obwodnicy to 2800 

metrów, niepełne 3 kilometry. Szerokość pasa drogowego tej obwodnicy to 18 metrów, a sama 

szerokość jezdni będzie mieć 7 metrów. Oczywiście do tego dochodzi budowa rowów, 

 przepustów, zjazdów, etc.  Też można powiedzieć i taką rzecz związaną ze statystyką,  że aż 

101 właścicieli działek przez które przechodzi obwodnica,  będzie otrzymywać odszkodowanie 

wypłacane przez gminę Oleśnica,  ale operaty szacunkowe dla każdego z tych mieszkańców 

będzie  opracowywał powiat staszowski. Taka jest procedura. 

 5 października w sobotę uczestniczyłem w wyborach sołtysa i Rady 

 Sołeckiej w Brodach.W tym samym dniu w sobotę mieliśmy wybory sołtysa i Rady Sołeckiej 

 w Podlesiu. Dzień później w niedzielę 6 października mieliśmy wybory sołtysa i Rady Sołeckiej 

w Kępiu.  Wszystkim tym Państwu, którzy zostali wybrani na te zaszczytne funkcje jeszcze raz 

ze swej strony gratulujemy. Proszę Państwa 7 października w czasopiśmie samorządowym 

'Wspólnota' ukazał się ciekawy ranking gmin województwa świętokrzyskiego, w którym miasto 

gmina Oleśnica w zakresie wydatków inwestycyjnych z lat 2022-2023 zajęła siódme miejsce 



na 102 gminy jakie są w województwie świętokrzyskim. W przeliczeniu na jednego mieszkańca 

te wydatki inwestycyjne zamykają się w tym okresie lata 2022-2023 kwotą 2688,35 złotych. 

Tutaj większy komentarz co do tego to będzie miał za chwilkę pan burmistrz Leszek Juda. 

 8 października, czyli wczoraj, uczestniczyłem w walnym posiedzeniu członków 

Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania Dorzecze Wisły. Takie spotkania mamy cyklicznie 

w Połańcu. 

 Warto o tym spotkaniu wspomnieć i z tego punktu widzenia, Szanowni Państwo, że z tego 

LGD-u Dorzecze Wisły miasto gmin Oleśnica będzie mogła korzystać w przyszłym roku z 

takich dwóch przedsięwzięć, z których myślę, że skorzystamy. Jedno przedsięwzięcie na 

łączną kwotę około 289000,00 złotych będzie mogło na przykład dotyczyć rewitalizacji parków 

lub skwerów. 

 wybranych miejscach miasta i gminy Oleśnica, a drugie przedsięwzięcie na kwotę około 

70000,00 złotych. Będzie mogła być ta kwota przeznaczona też w przyszłym roku 2025 na 

odnowienie alejek, ławek, oświetlenia ulicznego lub ustawienie tablic informacyjnych. Po te 

środki też będziemy sięgać. I proszę Państwa, dzisiejszy dzień, jak myślę większość, był 

wypełniony różnymi sprawami, ale odnotuję, że dzisiaj miałem okazję się spotkać z naszymi 

radnymi  powiatowymi, z Panią Moniką Kosałką i z Panem Adamem Siekierskim. 

Rozmawialiśmy o takich wspólnych sprawach, które dotyczą gminy Oleśnica z pozycji na 

przykład powiatu, a tutaj kłaniają się przede wszystkim realizowane inwestycje drogowe, 

 czyszczenie rowów, wykaszanie poboczy.  Też poruszyliśmy po raz pierwszy taką kwestię, 

 aby miasto i gmina Oleśnica nie była pomijana przy zimowym  odśnieżaniu dróg powiatowych. 

 To jest temat otwarty, ale myślę, że dyskusja była potrzebna, przede wszystkim 

konstruktywna, bo co do tych kwestii zarówno nasi radni powiatowi, 

 jak i my, nie mamy tutaj różnicy zdań, a wręcz mówimy jednym głosem. 

 Szanowni Państwo to co się myślę wciąż dobrego dzieje na terenie 

 miasta i gminy Oleśnica to przypomnijmy, 

 że na finiszu jest przebudowa drogi na ulicy Staszowskiej. 

 Udział finansowy gminy w tym przedsięwzięciu to jest kwota 188910,00 złotych. Przebudowa 

tego fragmentu to blisko jeden kilometr. 

Na finiszu również mamy przebudowę odcinka drogi powiatowej 

 w Podlesiu. Inwestycja powiatu na kwotę 679691,00 złotych. 

 Ten drugi odcinek, który powoli jest skończony ma długość pół 

 kilometra, razem z wcześniejszym to daje blisko półtora kilometra. 

 Cały czas podtrzymujemy naszą wolę budowy ścieżki rowerowej w ramach  pętli staszowskiej. 

 Na pewno to będzie nie wcześniej niż w roku 2025. Środki są przewidywane znaczące na ten 

cel, bo prawie 7000000,00 złotych. Też na porządku ciągłych dyskusji i rozmów jest budowa 

amfiteatru wraz z infrastrukturą towarzyszącą w miejscowości Oleśnica. Na ten cel sądzimy, 



że będziemy mieć 4500000,00 miliona złotych. Rewitalizacja centrum Oleśnicy to jedno z 

bardziej priorytetowych zadań 6500000,00 zł, a z rzeczy troszkę tańszych, ale bardzo istotnych 

to dostawa i montaż magazynów energii 

 na potrzeby istniejących instalacji fotowoltaicznych na terenie gminy 

 Oleśnica. Troszkę więcej na ten temat powie Pani Sekretarz. Termomodernizacja budynku 

edukacyjnego, tutaj bierzemy pod uwagę halę widowiskowo-sportową w Oleśnicy i już 

 wkrótce otwiera się możliwość składania wniosków w tym kierunku, bo to jest 14 października. 

I też bierzemy pod uwagę, proszę Państwa  możliwość termomodernizacji budynków 

użyteczności publicznej. Termin składania wniosków to od 22 listopada 2024 roku. I tutaj w 

pierwszej kolejności chcielibyśmy uwzględnić budynek Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica i Dom 

Ludowy albo jak kto woli, Świetlice w Podlesiu. a Panią Przewodniczącą chciałbym poprosić o 

udzielenie głosu Zastępcy Burmistrza Panu Leszkowi Judzie, bo on kilka wątków z tych rzeczy, 

 -Pan Z-ca Burmistrz Leszek Juda  

Jedna taka bardzo istotna informacja, myślę, bo oczekiwana od wielu miesięcy dotycząca 

badania ewentualnej możliwości budowy ujęcia wody w Oleśnicy i stacji uzdatniania, bo 

oczywiście taka jest kolej rzecz, że samo ujęcie to nie wszystko. więc zleciliśmy przygotowanie 

opinii hydrogeologicznej i taką opinię otrzymaliśmy od firmy Geowolt. Pewno Państwo 

jesteście zainteresowani, co z tej opinii wynika. Rewolucji nie ma. Informacja, którą 

otrzymaliśmy na podstawie badania przez firmę dokumentów, które dawałyby informacje o tym 

jak wygląda budowa warstw odnośnych na terenie gminy Oleśnica jest taka, że potwierdzone 

są zasoby wody możliwe do wykorzystania w dolinie rzeki Wschodniej. I w zasadzie tutaj się 

możliwości zaczynają i kończą. Nasze oczekiwania, że na pozostałym terenie gminy takie 

ewentualne.  źródła są tutaj no niestety nie znalazły odzwierciedlenia w tym  opracowaniu. 

  Natomiast jeżeli chodzi o Dolinę Rzeki Wschodniej, to wydajność potencjalnych ujęć, 

potencjalnych studni budowanych właśnie w tym obszarze to jest do 35 m3 na godzinę, co 

daje oczywiście możliwość zaopatrzenia gminy Oleśnica we własną wodę, pozyskiwaną na 

własnym terenie, ale jednocześnie trzeba się liczyć z tym, 

że nie jest to woda dobrej jakości. 

Doświadczenie korzystania z tego terenu, 

o którym piszą autorzy opracowania, myślę o starszym pokoleniu przede 

wszystkim mamy i wiemy doskonale, że zasoby tej wody są dosyć spore, 

natomiast jakościowo ona nie jest najlepsza, 

a trzeba brać pod uwagę to, że cały schemat uzdatniania wody i koszty 

uzdatniania są w dużej mierze zależne od tego jaką wodę pozyskujemy. 

Im ona jest bardziej zanieczyszczona, tym większe są koszty 

uzdatniania. 

 Stoimy teraz przed odpowiedzią na pytaniem jakie kolejne kroki 



 podejmować. 

 Zgodnie z wcześniejszą taką, jak gdyby mapą drogową, mamy przed sobą etap badań, które 

pozwoliłyby otrzymać większą wiedzę 

 niż ta, która wynika z opinii hydrologicznej. to są badania elektrooporowe metodą ERT, tak to 

się nazywa naukowo. Oczywiście koszty będą większe niż opracowanie opinii 

hydrogeologicznej, a po badaniach elektrooporowych dopiero wiercenia, które dadzą nam 

precyzyjniejszą wiedzę na temat tego jakie te zasoby wody są. To będzie bardziej precyzyjne 

określenie i jednocześnie jaka jest jakość tej wody, co ona zawiera, co trzeba niestety usunąć, 

żeby móc z tej wody korzystać w zaopatrzeniu gospodarstw,  w zaopatrzeniu mieszkańców. 

Jeśli taka będzie Państwa wola będziemy podejmować te kolejne kroki po to, żeby otrzymać 

odpowiedzi na wszystkie pytania, które dotyczą tego zagadnienia. 

Druga kwestia, którą chciałbym poruszyć to przebudowa odcinka drogi wojewódzkiej o 

numerze 757 relacji Opatów-Stopnica w Strzelcach, ponieważ Zarząd Dróg Wojewódzkich 

przekazał nam oczekiwania dotyczące 

 warunków technicznych tej drogi i na podstawie tych warunków 

 technicznych przygotowaliśmy specyfikacje i dokumenty przetargowe, ponieważ wcześniej, 

pamiętacie Państwo, 

 podjęliśmy taką decyzję, że gmina Oleśnica sfinansuje wykonanie 

 dokumentacji, a skoro sfinansuje, no to również ogłosi przetarg 

 na wykonanie tego zadania opracowania dokumentacji. 

 Przekazaliśmy to opracowanie Zarządowi Dróg Wojewódzkich 

 do konsultacji, no bo oni będą realizować inwestycje. Po ewentualnym wskazaniu, jakie 

korekty trzeba nanieść, przetarg będzie ogłoszony i liczymy na to, że może w roku 2026, bo w 

piątym to chyba będzie mało możliwe, ta realizacja, ta inwestycja będzie realizowana. 

 Dodam w kontekście tego co wiem o perspektywach budowy strefy 

 gospodarczej czy centrum przeładunkowo-logistycznego w Grzybowie, 

 że należy brać pod uwagę w przyszłości również przebudowę odcinka tej samej drogi 757 w 

Pieczonogach, bo trzeba się liczyć z tym,  że budowa bocznicy kolejowej i tego co nazywamy 

suchym portem, będzie wiązało się z tym, że może to generować wzmożony ruch kołowy, 

 także w kierunku Stopnicy, bo jest to jeden z krótszych odcinków dojazdu od Grzybowa do 

drogi krajowej. A więc nie tylko Strzelce, ale również Pieczonogi moim zdaniem będą 

 musiały być zabezpieczone infrastrukturą drogową, która pozwoli mieszkańcom w sposób 

bezpieczny korzystać z tych odcinków. I co do MOF-u, chcę Państwu powiedzieć, że aktualnie 

procedowany jest przetarg na budowę w formule zaprojektuj i wybuduj, infrastruktury dla 70 

hektarów tej strefy właśnie w Grzybowie wraz z bocznicą kolejową. Aktualnie już są złożone 

oferty. Wpłynęły cztery oferty. Przetarg oczywiście ogłasza gmina Staszów. 



Ad 10. Sprawy różne i wolne wnioski. 

Tak, bardzo proszę Pan Burmistrz.  Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo myślę, 

 że do tak ważnego dokumentu, jaki czytał Pan Przewodniczący Konrad Guła, mianowicie 

sprawozdanie z posiedzenia Komisji Infrastruktury, to też tak nie można z naszej strony przejść 

obojętnie, bo ogromna wartość tego dokumentu Szanowni Państwo polega na tym, 

 że we wszystkich miejscowościach byliście obecni. To trzeba podkreślić z całą mocą. 

 Wątków jest poruszonych w nim bardzo dużo. Ja mówiąc tak procentowo to chyba w 95% ze 

wszystkim co Państwo tam 

 spostrzegliście, przelaliście na papier zgadzam się i proponuję  abyśmy przed kolejną sesją 

Rady Gminy,  kiedy na pewno poprosimy Państwa o to, żeby się zebrały poszczególne komisje 

po prostu do tych zagadnień spokojnie podeszli, rozłożyli to na czynniki pierwsze, 

 bo tam jest też mowa o drogach powiatowych, jest mowa o takich rzeczach, które można 

załatwić, jak to się mówi, od ręki, ale są też takie,  które będą się inwestycyjnie rozkładać, 

 nie wiem czy na rok, na dwa, ale na pewno na miesiące  prawda. No i wszystko trzeba 

usytuować  umieścić w ramach budżetu miasta, gminy na rok 2025. 

 

Ad 11. Zamknięcie obrad VIII Sesji Rady Miejskiej Oleśnica. 

Z uwagi na wyczerpany porządek obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Bator o 

godz.  14:30   zamknęła  obrady VIII/24  sesji   Rady Miejskiej Oleśnica.  

Na tym protokół zakończono.  

Obradom przewodniczyła:  Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Bator  

Protokół sporządziła:  Katarzyna Lalewicz  

           

Nagranie archiwalne z obrad sesji Nr VIII/24 znajduje się pod adresem :           

https://esesja.tv/transmisja/58376/viii-sesja-rady-miejskiej-olesnica-9-pazdziernika-2024-r-o-

godz-1430.htm 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Oleśnica ………………………………… 

Przygotowała: Katarzyna Lalewicz 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


